

This is a legacy product document supported by Resideo. It is no longer manufactured

Honeywell

Select Your Display Colors

Choisissez vos couleurs d'affichage



Customizing your thermostat to match your wall or express your style takes just moments. You can be as precise as you like, or select from our preset choices. And you can reset your colors whenever you like.

STEP 1 Touch **MENU** then touch **Color Themes.**

STEP 2 Select from the list of predetermined color schemes by name.

STEP 3 Touch **DONE** then touch **HOME.**

OR 

STEP 2 Select **Custom.** Then follow the on-screen instructions to achieve the exact colors you want.

STEP 3 Touch **Accept Color Selections** then touch **HOME.**

Personnaliser votre thermostat pour qu'il s'harmonise avec votre mur ou qu'il devienne une expression de votre style ne prend que quelques moments. Vous pouvez être aussi précis que vous le désirez, ou choisir parmi une sélection préréglée. Vous pouvez aussi changer vos couleurs quand vous le voulez.

ÉTAPE 1 Touchez **MENU** puis touchez **Thèmes de couleurs.**



ÉTAPE 2 Sélectionnez parmi une liste d'agencements de couleurs prédéterminés par nom.

ÉTAPE 2 Sélectionnez **Personnaliser.** Puis, suivez les instructions à l'écran pour obtenir les couleurs exactes que vous désirez.

ÉTAPE 3 Touchez **TERMINÉ** puis touchez **ACCUEIL.**

ÉTAPE 3 Touchez **Accepter les sélections de couleurs** puis touchez **ACCUEIL.**

Select Your Display Colors

Choisissez vos couleurs d'affichage



69-2808EF-03

Automation and Control Solutions

Honeywell International Inc.
1985 Douglas Drive North
Golden Valley, MN 55422

Honeywell Ltd
705 Montrichard Avenue
Saint-Jean-sur-Richelieu, Québec
J2X 5K8

® U.S. Registered Trademark.
© 2013 Honeywell International Inc.
69-2808EF—03 M.S. Rev. 11-13
Printed in U.S.A.

Honeywell